
 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
Від 21 вересня 2021 року Миколаїв № 1
 
Про розподіл коштів субвенції з 
державного бюджету місцевим бюджетам 
на експлуатаційне утримання 
автомобільних доріг загального 
користування місцевого значення.  
 
 

Заслухавши інформацію в.о. начальника управління інфраструктури 
облдержадміністрації Сікорського С.В. та в.о. директора ДП «Агенція місцевих 
доріг Миколаївської області» Янченка І.О. та враховуючи пропозиції депутатів 
обласної ради постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 

 
1. Підтримати пропозиції, запропоновані депутатами, стосовно 

ділянок автомобільних доріг загального користування місцевого значення, а 
саме: 

- автомобільна дорога місцевого значення О 151614 Димівка-Озерне, 
Новоодеська міська територіальна громада; 

- автомобільна дорога місцевого значення О 151004 ((Н-24)-Арбузинка-
Єланець-Нова Одеса)-Калинівка-Водяне-Семенівка, (від автодороги Н-14 до 
туристичного магніту Миколаївщини-природного заповідника «Єланецький 
степ») Єланецька селищна територіальна громада; 

-автомобільна дорога місцевого значення О 151007(Одеса-Новий Буг)-
Велика Солона, Єланецька селищна територіальна громада; 

-автомобільна дорога місцевого значення О 150401 Березнегувате-
Маліївка, Березнегуватська селищна територіальна громада; 

-автомобільна дорога місцевого значення О 150602 Веселинове-
Покровка-(Миколаїв-Берізки), Ольшанська селищна територіальна громада;  

-автомобільна дорога місцевого значення О150505 Братське-Антонопіль, 
Братська селищна територіальна громада; 
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- автомобільні дороги місцевого значення О151812(Первомайськ-
Новоукраїнка)-Синюхин Брід-Станіславчик; О151807 Лукашівка-Станіславчик-
Болеславчик, О151814 (Благовіщенське-Миколаїв)-Мічуріне-Підгір’я,        
Синюхино-Брідська сільська територіальна громада; 

- автомобільна дорога місцевого значення С 150107, Южноукраїнська 
міська територіальна громада.     
на які передбачено додаткові кошти субвенції з державного бюджету місцевим 
бюджетам на експлуатаційне утримання у 2021 році.  

2. Обласній державній адміністрації за рахунок економії коштів 
включити зазначені ділянки місцевих доріг до переліку об’єктів фінансування у 
2021 році або у разі обмеженого фінансового ресурсу включити ці ділянки до 
планів ремонтних робіт у 2022 році. 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 
 
 
 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
Від 21 вересня 2021 року Миколаїв № 2
 
Про напрями автомобільних доріг 
загального користування місцевого 
значення, на яких планується 
проєктування капітального ремонту у 
2022 році. 
 

Заслухавши інформацію в.о. начальника управління інфраструктури 
облдержадміністрації Сікорського С.В. та в.о. директора ДП «Агенція місцевих 
доріг Миколаївської області» Янченка І.О. та враховуючи пропозиції депутатів 
обласної ради постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 

 
1. Підтримати пропозиції, запропоновані депутатами, стосовно 

автомобільних доріг загального користування місцевого значення, на яких 
планується проєктування капітального ремонту у 2022 році, а саме: 

Баштанка-Березнегувате; 
Братське-Вознесенськ; 
Українка-Н-14; 
Миколаїв-Херсонське Шосе; 
Кримка-Катеринка; 
Воєводське-Кавуни; 
Баштанка-Привільне. 
2. Обласній державній адміністрації відповідно до запропонованих 

депутатами автомобільних доріг місцевого значення, на яких планується 
проєктування капітального ремонту у 2022 році, включити зазначені 
автомобільні дороги до Переліку на 2022 рік. 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
Від 21 вересня 2021 року Миколаїв № 3
 
Про погодження перерозподілу між 
кодами економічної класифікації видатків.
 
 

Заслухавши інформацію в.о. начальника управління інфраструктури 
облдержадміністрації Сікорського С.В. із зазначеного питання постійна комісія 
обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 

 
1. Погодити перерозподіл коштів субвенції з державного бюджету 

місцевим бюджетам на фінансове забезпечення будівництва, реконструкції, 
ремонту і утримання автомобільних доріг загального користування місцевого 
значення, вулиць і доріг комунальної власності у населених пунктах за рахунок 
залишків 2020 року між кодами економічної класифікації видатків (у зв’язку з 
тим, що одержувачем коштів визначено ДП «Агенція місцевих доріг 
Миколаївської області», а саме: кошти з КЕКВ 2281»Дослідження і розробки, 
окремі заходи розвитку по реалізації державних (регіональних) програм» 
перенести на КЕКВ 2610 «Субсидії та поточні трансферти підприємств» 
(установ, організацій).   
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 
 
 
 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
Від 21 вересня 2021 року Миколаїв № 4
 
Про погодження перерозподілу між 
кодами економічної класифікації видатків.
 
 

Заслухавши інформацію в.о. начальника управління інфраструктури 
облдержадміністрації Сікорського С.В. із зазначеного питання постійна комісія 
обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 

 
1. Погодити перерозподіл між кодами економічної класифікації видатків 

кошти з КЕКВ 2610 перенести на КЕКВ 2281. 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 
 
 
 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 21 вересня 2021 року Миколаїв № 2
 

Про внесення змін до Статуту 
Миколаївської обласної комунальної 
комплексної дитячо-юнацької спортивної  
школи.  

 
Заслухавши інформацію начальника управління молоді та спорту 

облдержадміністрації Гінкула В.М., враховуючи лист облдержадміністрації 
щодо внесення його на розгляд сьомої сесії обласної ради та пропозиції 
депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної ради восьмого скликання 

з урахуванням висновків постійної комісії обласної ради з питань науки і 
освіти, інновацій, молоді,  сім'ї і спорту,  культури та духовності. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 21 вересня 2021 року Миколаїв № 11
 

Про виконання рішення обласної ради від 
17 червня 2021 року № 14 «Про 
організацію звіту заступника голови 
облдержадміністрації Трайтлі О.О.» 

 
Обговоривши питання «Про організацію звіту заступника голови 

облдержадміністрації Трайтлі О.О.» та відмітити невиконання рішення 
обласної ради від 17 червня 2021 року № 14, враховуючи статтю 144 
Конституції України та пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія 
обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Голові обласної ради включити до порядку денного питання «Про звіт 

заступника голови облдержадміністрації Трайтлі О.О. щодо виконання програм 
розвитку освіти, фізичної культури і спорту, соціального захисту та 
делегованих обласній державній адміністрації повноважень у відповідній 
сфері» на розгляд сьомої сесії обласної ради восьмого скликання.  
 
 
 
 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 21 вересня 2021 року Миколаїв № 1
 
Про внесення змін до Статуту 
Миколаївської обласної школи вищої 
спортивної майстерності. 

 

 
Заслухавши інформацію начальника управління молоді та спорту 

облдержадміністрації Гінкула В.М., враховуючи лист облдержадміністрації 
щодо внесення його на розгляд сьомої сесії обласної ради та пропозиції 
депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної ради восьмого скликання 

з урахуванням висновків постійної комісії обласної ради з питань науки і 
освіти, інновацій, молоді,  сім'ї і спорту,  культури та духовності.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 21 вересня 2021 року Миколаїв № 3
 
Про перейменування Миколаївського 
регіонального центру з фізичної культури 
і спорту інвалідів «Інваспорт» та внесення 
змін до його Положення. 
 

Заслухавши інформацію начальника управління молоді та спорту 
облдержадміністрації Гінкула В.М., враховуючи лист облдержадміністрації 
щодо внесення його на розгляд сьомої сесії обласної ради та пропозиції 
депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 

 
Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної ради восьмого скликання 

з урахуванням висновків постійної комісії обласної ради з питань науки і 
освіти, інновацій, молоді,  сім'ї і спорту,  культури та духовності. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 21 вересня 2021 року Миколаїв № 5
 

Про припинення шляхом ліквідації 
юридичної особи - Шевченківської 
загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІ 
ступенів Вітовського району 
Миколаївської обласної ради.    

 
Заслухавши інформацію директора департаменту освіти і науки 

облдержадміністрації Веліховської А.Б., враховуючи лист облдержадміністрації 
щодо внесення його на розгляд сьомої сесії обласної ради та пропозиції 
депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 

 
Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної ради восьмого скликання 

з урахуванням висновків постійної комісії обласної ради з питань науки і 
освіти, інновацій, молоді,  сім'ї і спорту,  культури та духовності. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 21 вересня 2021 року Миколаїв № 6
 
Про припинення шляхом ліквідації 
юридичної особи - Миколаївської 
загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІІ 
ступенів № 3 Миколаївської обласної 
ради. 

 

 
Заслухавши інформацію директора департаменту освіти і науки 

облдержадміністрації Веліховської А.Б., враховуючи лист облдержадміністрації 
щодо внесення його на розгляд сьомої сесії обласної ради та пропозиції 
депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 

 
Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної ради восьмого скликання 

з урахуванням висновків постійної комісії обласної ради з питань науки і 
освіти, інновацій, молоді,  сім'ї і спорту,  культури та духовності. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 21 вересня 2021 року Миколаїв № 7
 
Про припинення шляхом ліквідації 
юридичної особи - Володимирівської 
загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІ 
ступенів Казанківського району 
Миколаївської обласної ради.
 

Заслухавши інформацію директора департаменту освіти і науки 
облдержадміністрації Веліховської А.Б., враховуючи лист облдержадміністрації 
щодо внесення його на розгляд сьомої сесії обласної ради та пропозиції 
депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної ради восьмого скликання 

з урахуванням висновків постійної комісії обласної ради з питань науки і 
освіти, інновацій, молоді,  сім'ї і спорту,  культури та духовності. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 21 вересня 2021 року Миколаїв № 8
 
Про припинення  шляхом ліквідації 
юридичної особи - Вознесенської 
загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІІ 
ступенів «Обдарованість» Миколаївської 
обласної ради. 
 
 

Заслухавши інформацію директора департаменту освіти і науки 
облдержадміністрації Веліховської А.Б., враховуючи лист облдержадміністрації 
щодо внесення його на розгляд сьомої сесії обласної ради та пропозиції 
депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної ради восьмого скликання 

з урахуванням висновків постійної комісії обласної ради з питань науки і 
освіти, інновацій, молоді,  сім'ї і спорту,  культури та духовності. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 21 вересня 2021 року Миколаїв № 9
 
Про припинення шляхом ліквідації 
юридичної особи -  Комунального закладу 
«Привільненська спеціальна школа» 
Баштанського району Миколаївської 
обласної ради. 
 
 

Заслухавши інформацію директора департаменту освіти і науки 
облдержадміністрації Веліховської А.Б., враховуючи лист облдержадміністрації 
щодо внесення його на розгляд сьомої сесії обласної ради та пропозиції 
депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної ради восьмого скликання 

з урахуванням висновків постійної комісії обласної ради з питань науки і 
освіти, інновацій, молоді,  сім'ї і спорту,  культури та духовності. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 21 вересня 2021 року Миколаїв № 10
 
Про включення до Переліку другого типу 
об’єктів нерухомого майна спільної 
власності територіальних громад сіл, 
селищ, міст Миколаївської області, які 
передаються в оренду без аукціону.
 

Заслухавши інформацію начальника відділу обліку, контролю, оренди 
майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 
області Цимбалюк А.Л. та враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, 
постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної ради восьмого 
скликання. 

2. Включити до Переліку другого типу об’єктів нерухомого майна 
спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 
області, які передаються в оренду без аукціону приміщення будівлі 
Миколаївської обласної ради в холі сьомого та восьмого поверхів для 
організації роботи Державного підприємства «Агенція місцевих доріг 
Миколаївської області». 

3. Направити зазначений висновок постійної комісії обласної ради 
начальнику відділу обліку, контролю, оренди майна спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської області.  
 
 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



  

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
 

П Р О Т О К О Л 
 

Засідання постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
 
21 вересня 2021 року № 12 
м. Миколаїв 

Початок: 11.00  
депутатська кімната

 
Всього членів постійної комісії – 11 
 
Присутні: Кухта І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Кіч І.В., Олабін В.В., 

Шульгач С.В., Талпа М.В., Фат’янов А.В 
Відсутні: Порхун В.М., Миронова В.А., Ігнатенко Є.О. 
Головуючий: Кухта І.В. 
 
Запрошені: Піскун Олена Віталіївна – директор департаменту 

агропромислового розвитку облдержадміністрації. 
Гладков Євген Леонідович – начальник управління житлово-
комунального господарства облдержадміністрації. 
Іваненко Олена Олегівна – в.о. начальника управління 
інформаційної діяльності та комунікацій з громадськістю 
облдержадміністрації. 
Єфименко Олександра Валеріївна – начальник управління 
екології та природних ресурсів облдержадміністрації. 
Нефьодов Олександр Анатолійович – заступник директора 
департаменту-начальник управління капітального будівництва 
облдержадміністрації. 
Бабін Олег Дмитрович – в.о. начальника управління охорони 
здоров’я облдержадміністрації. 
Корольов Олександр Володимирович – директор департаменту 
економічного розвитку та регіональної політики 
облдержадміністрації. 
Синичків Христина Михайлівна – директор КП «Миколаївська 
обласна друкарня» Миколаївської обласної ради.     
Іщенко Вадим Павлович - директор департаменту фінансів 
облдержадміністрації. 
Гінкул Віктор Миколайович – начальник управління молоді та 
спорту облдержадміністрації. 
Гедерим Тетяна Анатоліївна – директор Миколаївського 
навчально-курсового комбінату. 
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Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту освіти і 
науки облдержадміністрації. 
Щербина Ігор Валерійович – головний спеціаліст 
Миколаївського обласного управління лісового та мисливського 
господарства. 
Цимбалюк Анжеліка Леонідівна – начальник відділу обліку, 
контролю, оренди майна спільної власності територіальних 
громад сіл, селищ, міст Миколаївської області. 
Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 
інфраструктури облдержадміністрації. 
Янченко Іван Олександрович – директор ДП «Агенція місцевих 
доріг Миколаївської області».

 
Перед голосуванням за проєкт порядку денного були внесені такі 

пропозиції депутатів обласної ради: 
Олабін В.В. запропонував профільні питання постійної комісії розглянути 

першими питаннями у запропонованому порядку денному; 
Крет Ю.В. запропонував включити до порядку денного цього засідання 

постійної комісії обласної ради питання стосовно невиконання обласною 
державною адміністрацією рішення обласної ради від 17 червня 2021 року № 14 
«Про організацію звіту заступника голови облдержадміністрації Трайтлі О.О. 
щодо виконання програм соціального захисту, науки, культури, освіти, молоді 
та спорту»; 

Сікорський С.В. – в.о. начальника управління інфраструктури 
облдержадміністрації, запропонував включити до порядку денного в розділі 
профільних питань питання про погодження перерозподілу між кодами 
економічної класифікації видатків.  

 
Проведено голосування. За одноголосно 
Підсумки голосування: Підтримати зазначені пропозиції та внести 

відповідні питання до порядку денного засідання 
постійної комісії. 

 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
Профільні питання.  
 

1. Про розподіл коштів субвенції з державного бюджету місцевим 
бюджетам на експлуатаційне утримання автомобільних доріг загального 
користування місцевого значення.  

 
         Інформує: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника 

управління інфраструктури облдержадміністрації. 
 
2. Про напрями автомобільних доріг загального користування 

місцевого значення, на яких планується проєктування капітального ремонту у 
2022 році. 
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         Інформує: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації. 

 
3. Про погодження перерозподілу між кодами економічної 

класифікації видатків.  
         Інформує: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника 

управління інфраструктури облдержадміністрації. 
 

4. Про погодження перерозподілу між кодами економічної 
класифікації видатків.  

         Інформує: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації. 

 
Сесійні питання. 

 
1. Про затвердження Програми розвитку агропромислового комплексу 

Миколаївської області на 2021-2025 роки (частина І, стор. 2-63). 

2. Про внесення змін до рішення обласної ради від 16 жовтня 2009 року 
№ 16 «Про обласну премію імені Федора Іванова - Героя України»  (частина І, 
стор. 64-68). 

3. Про затвердження обласної Програми "Питна вода Миколаївщини" на         
2021-2025 роки (частина І, стор. 69-113). 

 

4. Про затвердження обласної Програми підтримки вітчизняного 
книговидання та популяризації української книги у Миколаївській області на 
2022-2025 роки (частина І, стор. 137-165). 

 
  Доповідач: Іваненко Олена Олегівна – в.о. начальника управління 

інформаційної діяльності та комунікацій з 
громадськістю облдержадміністрації. 

 
5. Про внесення змін до Комплексної програми охорони довкілля 

Миколаївської області на 2021-2027 роки (частина І, стор. 166-173). 
Доповідач: Єфименко Олександра Валеріївна – 

начальник управління екології та природних ресурсів  
облдержадміністрації.

        Доповідач: 
 

Піскун Олена Віталіївна – директор департаменту 
агропромислового розвитку облдержадміністрації. 

        Доповідач: Піскун Олена Віталіївна – директор департаменту 
агропромислового розвитку облдержадміністрації. 

        Доповідач: Гладков Євген Леонідович – начальник управління 
житлово-комунального господарства 
облдержадміністрації. 
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6. Про внесення змін і доповнень до Програми економічного і 

соціального розвитку Миколаївської області на 2021 рік (частина І,         
стор. 174-178). 

Доповідач: Нефьодов Олександр Анатолійович - заступник 
директора департаменту-начальник управління 
капітального будівництва

 
7. Про внесення доповнень до обласної Програми розвитку та підтримки 

закладів охорони здоров’я, які належать до спільної власності територіальних 
громад, сіл, селищ, міст Миколаївської області, на 2020-2022 роки та надання 
населенню області медичних послуг понад обсяг, передбачений програмою 
державних гарантій медичного обслуговування населення (частина І,         
стор.185-195). 

Доповідач: Бабін Олег Дмитрович – виконувач обов’язків 
начальника управління охорони здоров’я 
облдержадміністрації

  
8. Про заснування Агенції регіонального розвитку Миколаївської області 

(частина І, стор. 182-184). 

9. Про виконання у 2020 році Програми економічного і соціального 
розвитку Миколаївської області на 2015-2017 роки «Миколаївщина-2017», 
строк дії якої продовжено на період до 2020 року включно (частина ІІ,         
стор. 4-6).  

10. Про затвердження Звітів про проведення моніторингу виконання та з 
оцінки результативності реалізації  Стратегії розвитку Миколаївської області на 
період до 2020 року та Плану заходів з її реалізації за 2020 рік. (частина ІІ,         
стор. 7-9). 

11. Про внесення змін до Порядку надання субвенції з обласного 
бюджету місцевим бюджетам на здійснення заходів щодо соціально-
економічного розвитку територіальних громад Миколаївської області (частина 
ІІ, стор. 10-16). 

 

        Доповідач: Корольов Олександр Володимирович – директор 
департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації    

        Доповідач: 
 
 

Царенко Ірина Василівна – заступник директора 
департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації

        Доповідач: Царенко Ірина Василівна – заступник директора 
департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації 
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12. Про Перелік об’єктів спільної власності територіальних громад сіл, 
селищ, міст Миколаївської області, які підлягають приватизації у 2021 році 
(частина ІІ, стор. 17-22). 

Доповідач: Корольов Олександр Володимирович – директор 
департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації

 
13. Про надання згоди на безоплатну передачу нерухомого майна зі 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 
області у комунальну власність Баштанської територіальної громади        
(частина ІІ, стор. 23-26). 

Доповідач: Корольов Олександр Володимирович – директор 
департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації

 
14. Про внесення змін до обласного бюджету Миколаївської області на 

2021 рік. 

15. Про внесення змін до Статуту Комунального підприємства 
"Миколаївська обласна друкарня" Миколаївської обласної ради (частина ІІ, 
стор. 27-30). 

16. Про внесення змін до Статуту Миколаївської обласної школи вищої 
спортивної майстерності (частина ІІ, стор. 31-40). 

 
Доповідач: Гінкул Віктор Миколайович – 

начальник управління молоді та спорту 
облдержадміністрації

 
17. Про внесення змін до Статуту Миколаївської обласної комунальної 

комплексної дитячо-юнацької спортивної  школи (частина ІІ, стор.41-44).  
Доповідач: Гінкул Віктор Миколайович – 

начальник управління молоді та спорту 
облдержадміністрації

 

        Доповідач: 
 
 

Гейко Оксана Юріївна – заступник директора 
департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації

        Доповідач: 
 

Іщенко Вадим Павлович – директор департаменту 
фінансів облдержадміністрації 

        Доповідач: 
 

Синичків Христина Михайлівна – директор 
Комунального підприємства «Миколаївська обласна 
друкарня» Миколаївської обласної ради  
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18. Про перейменування Миколаївського регіонального центру з фізичної 
культури і спорту інвалідів «Інваспорт» та внесення змін до його Положення 
(частина ІІ, стор.45-59). 

Доповідач: Гінкул Віктор Миколайович – 
начальник управління молоді та спорту 
облдержадміністрації

 
19. Про припинення юридичної особи – Миколаївського навчально-

курсового комбінату (частина ІІ, стор. 60-63). 

 
20. Про надання згоди на безоплатну передачу цілісних майнових 

комплексів закладів професійної (професійно-технічної) освіти з державної 
власності у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 
Миколаївської області (частина ІІ, стор. 64-75). 

21. Про надання згоди на безоплатну передачу індивідуально визначеного 
майна зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
Миколаївської області у комунальну власність територіальних громад області 
(частина ІІ, стор.76-81). 

22. Про припинення шляхом ліквідації юридичної особи - Шевченківської 
загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІ ступенів Вітовського району 
Миколаївської обласної ради ( частина ІІ, стор. 82-85).   

23. Про припинення шляхом ліквідації юридичної особи - Миколаївської 
загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІІ ступенів № 3 Миколаївської обласної 
ради (частина ІІ, стор. 86-89). 

Доповідач: Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту 
освіти і науки облдержадміністрації 

 
24. Про припинення шляхом ліквідації юридичної особи - 

Володимирівської загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІ ступенів 
Казанківського району Миколаївської обласної ради (частина ІІ, стор. 90-93). 

Доповідач: Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту 
освіти і науки облдержадміністрації 

 

        Доповідач: Гедерим Тетяна Анатоліївна - директор  
Миколаївського навчально-курсового комбінату  

        Доповідач: Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту 
освіти і науки облдержадміністрації  

        Доповідач: 
 

Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту 
освіти і науки облдержадміністрації. 

        Доповідач: Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту 
освіти і науки облдержадміністрації 
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25. Про припинення  шляхом ліквідації юридичної особи - Вознесенської 
загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІІ ступенів «Обдарованість» 
Миколаївської обласної ради (частина ІІ, стор. 94-97). 

Доповідач: Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту 
освіти і науки облдержадміністрації 

 
26. Про припинення шляхом ліквідації юридичної особи -  Комунального 

закладу «Привільненська спеціальна школа» Баштанського району 
Миколаївської обласної ради (частина ІІ, стор. 98-101). 

Доповідач: Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту 
освіти і науки облдержадміністрації 

 
27. Про висунення кандидатури на відзначення щорічною Премією 

Верховної Ради України педагогічних працівників (частина ІІ, стор. 102-104). 
Доповідач: Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту 

освіти і науки облдержадміністрації 
 
28. Про надання у користування мисливських угідь Товариству з 

обмеженою відповідальністю «Мисливці Катеринки» (частина ІІ,         
стор. 105-106). 

29. Про надання у користування мисливських угідь Товариству з 
обмеженою відповідальністю «Гур’ївське мисливство» (частина ІІ,         
стор. 107-108). 

30. Про надання у користування мисливських угідь Товариству з 
обмеженою відповідальністю «Мисливців та рибалок Вознесенська» (частина 
ІІ, стор. 109-110). 

31. Про інформацію керівника Миколаївської обласної прокуратури про 
стан законності, заходи щодо її зміцнення та результати діяльності 
Миколаївської обласної прокуратури за 6 місяців 2021 року.  

32. Про деякі питання оренди майна спільної власності територіальних 
громад сіл, селищ, міст Миколаївської області ( частина ІІ, стор. 111-117).   

        Доповідач: Щербина Ігор Олегович - головний спеціаліст 
Миколаївського обласного управління лісового та 
мисливського господарства. 

        Доповідач: 
 

Щербина Ігор Олегович - головний спеціаліст 
Миколаївського обласного управління лісового та 
мисливського господарства.

        Доповідач: 
 

Щербина Ігор Олегович - головний спеціаліст 
Миколаївського обласного управління лісового та 
мисливського господарства.

        Доповідач: Кухта Іван Васильович - голова постійної комісії   
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33. Про включення до Переліку другого типу об’єктів нерухомого майна 
спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 
області, які передаються в оренду без аукціону (частина ІІ, стор. 118-133). 

 

34. Про внесення змін до Плану роботи Миколаївської обласної ради на 
2021 рік (частина ІІ, стор. 134-138). 

35. Про внесення змін до рішення обласної ради від 02 серпня 2017 року         
№ 2 (зі змінами та доповненнями) (частина ІІ, стор. 139). 

36. Про оперативне управління майном спільної власності територіальних 
громад сіл, селищ, міст Миколаївської області (в сфері охорони здоров'я) 
(частина ІІ, стор. 146-147).  

37. Про перейменування КНП «Обласний дитячий центр медичної 
реабілітації» Миколаївської обласної ради та затвердження його Статуту. 

38. Про Звернення депутатів Миколаївської обласної ради до Верховної 
Ради України, Кабінету Міністрів України щодо внесення змін до проекту 
Закону України «Про пенсійне забезпечення осіб, звільнених з військової 
служби, та деяких інших осіб» щодо відновлення дії попередніх редакцій норм 
зазначеного Закону» (частина ІІ, стор. 140-145). 

        Доповідач: Цимбалюк Анжеліка Леонідівна – начальник відділу 
обліку, контролю, оренди майна спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 
області. 

        Доповідач: Цимбалюк Анжеліка Леонідівна – начальник відділу 
обліку, контролю, оренди майна спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 
області. 

        Доповідач: Цимбалюк Анжеліка Леонідівна – начальник відділу 
обліку, контролю, оренди майна спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 
області. 

        Доповідач: Лабарткава Тетяна  Сергіївна  – керуюча справами  
обласної ради 

        Доповідач: 
  

Лабарткава Тетяна  Сергіївна  – керуюча справами  
обласної ради 

        Доповідач: 
  

Лабарткава Тетяна  Сергіївна  – керуюча справами  
обласної ради 

        Доповідач: Кухта Іван Васильович - голова постійної комісії 
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39. Про Звернення до Національної Академії аграрних наук щодо 
проведення прозорого, публічного, неупередженого конкурсу на посади 
керівників підприємств, підпорядкованих Національній Академії аграрних 
наук. 

40. Про невиконання облдержадміністрацією рішення обласної ради від 
17 червня 2021 року № 14 «Про організацію звіту заступника голови 
облдержадміністрації Трайтлі О.О. щодо виконання програм соціального 
захисту, науки, культури, освіти, молоді та спорту».   

 
 

1. СЛУХАЛИ: 1. Про розподіл коштів субвенції з державного 
бюджету місцевим бюджетам на експлуатаційне утримання автомобільних 
доріг загального користування місцевого значення.  

 
Під час обговорення питання на засіданні постійної комісії був присутній 

голова Володимирівської територіальної громади, який проінформував 
депутатів про критичну ситуацію, що склалася з підвозом дітей до закладів 
освіти у зв’язку з незадовільним станом автомобільної дороги Р-81, що 
проходить територією громади. 

Також це питання порушив і присутній на засіданні постійної комісії 
голова Новоодеської міської територіальної громади та проінформував 
депутатів про критичний стан автомобільної дороги місцевого значення        
О 151614 Димівка-Озерне. 

Талпа М.В. запропонував розглянути та звернутися до управління 
інфраструктури облдержадміністрації питання стосовно ремонту автмообільної 
дороги місцевого значення О 151004, від автодороги Н-14, що веде до 
туристичного магніту Миколаївщини природного заповідника «Єланецький 
степ». 

Демченко Т.В. запропонувала включити до переліку автомобільну дорогу 
загального користування О 151007. 

Фроленко В.О. запропонував включити до переліку автомобільну дорогу 
загального користування О 150401Березнегувате-Маліївка Березнегуватської 
селищної територіальної громади. 

Фат’янов А.В. запропонував включити до переліку автомобільну дорогу 
загального користування О 150602, що проходить територією Ольшанської 
селищної територіальної громади.  

Крет Ю.В. запропонував включити до переліку автомобільну дорогу 
загального користування О 150505. 

Олабін В.В. запропонував включити до переліку автомобільні дорогі 
загального користування О 151812; О 151804; О 151814. 

        Доповідач: Кухта Іван Васильович - голова постійної комісії 

    Інформують: Депутати постійної комісії 
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Інформує: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 
інфраструктури облдержадміністрації. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А., Фат’янов А.В. 
ЗА – 7 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Рекомендації № 1 додаються. 
 

СЛУХАЛИ: 2. Про напрями автомобільних доріг загального 
користування місцевого значення, на яких планується проєктування 
капітального ремонту у 2022 році. 

 

Під час обговорення зазначеного питання депутатами були запропоновані 
такі напрямки автомобільних доріг загального користування місцевого 
значення, на яких планується проєктування капітального ремонту у 2022 році: 

Баштанка-Березнегувате; 
Братське-Вознесенськ; 
Українка-Н-14; 
Миколаїв-Херсонське Шосе; 
Кримка-Катеринка; 
Воєводське-Кавуни; 
Баштанка-Привільне. 
 
Інформує: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 

інфраструктури облдержадміністрації. 
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А., Фат’янов А.В. 
ЗА – 7 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Рекомендації № 2 додаються. 
 
 
 

СЛУХАЛИ: 3. Про погодження перерозподілу між кодами економічної 
класифікації видатків.  

         Інформує: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації. 
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У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А., ЗА – 8 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Рекомендації № 3 додаються. 
 

СЛУХАЛИ: 4. Про погодження перерозподілу між кодами економічної 
класифікації видатків.  

         Інформує: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А., ЗА – 8 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Рекомендації № 4 додаються. 
 
Сесійні питання.  
 

СЛУХАЛИ: 1. Про затвердження Програми розвитку агропромислового 
комплексу Миколаївської області на 2021-2025 роки. 

Інформує: Піскун Олена Віталіївна – директор департаменту 
агропромислового розвитку облдержадміністрації.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А., Фат’янов А.В. 
ЗА – 6 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 1 (Талпа М.В.) 

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 
ради. 

СЛУХАЛИ: 2. Про внесення змін до рішення обласної ради від 16 жовтня 
2009 року № 16 «Про обласну премію імені Федора Іванова - Героя України». 

Інформує: Піскун Олена Віталіївна – директор департаменту 
агропромислового розвитку облдержадміністрації.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А., Фат’янов А.В. 
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ЗА – 7 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 
ради. 

 
СЛУХАЛИ: 3. Про затвердження обласної Програми "Питна вода 

Миколаївщини" на 2021-2025 роки. 
Інформує: Гладков Євген Леонідович – начальник управління житлово-

комунального господарства облдержадміністрації.
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А., Фат’янов А.В. 
ЗА – 6 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 1 (Талпа М.В.) 

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 
ради. 

 
СЛУХАЛИ: 4. Про затвердження обласної Програми підтримки 

вітчизняного книговидання та популяризації української книги у Миколаївській 
області на 2022-2025 роки. 

Інформує: Іваненко Олена Олегівна – в.о. начальника управління 
інформаційної діяльності та комунікацій з громадськістю 
облдержадміністрації.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А., Фат’янов А.В. 
ЗА – 6 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 1 (Олабін В.В.) 

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 
ради. 

 
СЛУХАЛИ: 5. Про внесення змін до Комплексної програми охорони 

довкілля Миколаївської області на 2021-2027 роки. 
Інформує: Єфименко Олександра Валеріївна – 

начальник управління екології та природних ресурсів  
облдержадміністрації.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
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Миронова В.А., Фат’янов А.В. 
ЗА – 7 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 
ради. 

 
СЛУХАЛИ: 6. Про внесення змін і доповнень до Програми економічного 

і соціального розвитку Миколаївської області на 2021 рік. 
Інформує: Нефьодов Олександр Анатолійович - заступник директора 

департаменту-начальник управління капітального 
будівництва

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А., Фат’янов А.В. 
ЗА – 6 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0 
Талпа М.В. відсутній.

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 
ради. 

 
СЛУХАЛИ: 7. Про внесення доповнень до обласної Програми розвитку 

та підтримки закладів охорони здоров’я, які належать до спільної власності 
територіальних громад, сіл, селищ, міст Миколаївської області, на 2020-
2022 роки та надання населенню області медичних послуг понад обсяг, 
передбачений програмою державних гарантій медичного обслуговування 
населення. 

Інформує: Бабін Олег Дмитрович – виконувач обов’язків начальника 
управління охорони здоров’я облдержадміністрації

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Шульгач С.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А., Фат’янов А.В. 
ЗА – 6 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0 
Талпа М.В. вийшов.

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 
ради. 

 
СЛУХАЛИ: 8. Про заснування Агенції регіонального розвитку 

Миколаївської області. 
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Інформує: Корольов Олександр Володимирович – директор 
департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації   

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А. 
ЗА – 2 (Кухта І.В., Кіч І.В.) 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 6

Підсумки голосування: Рішення не прийнято. 
 
СЛУХАЛИ: 9. Про виконання у 2020 році Програми економічного і 

соціального розвитку Миколаївської області на 2015-2017 роки 
«Миколаївщина-2017», строк дії якої продовжено на період до 2020 року 
включно. 

Інформує: Царенко Ірина Василівна – заступник директора 
департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Олабін В.В., Талпа М.В., 
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А. 
ЗА – 6 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0 
Кукуруза О.В., Шульгач С.В. вийшли. 

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 
ради. 

 
СЛУХАЛИ: 10. Про затвердження Звітів про проведення моніторингу 

виконання та з оцінки результативності реалізації  Стратегії розвитку 
Миколаївської області на період до 2020 року та Плану заходів з її реалізації за 
2020 рік.  

Інформує: Царенко Ірина Василівна – заступник директора 
департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Олабін В.В., Талпа М.В., 
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А. 
ЗА – 6 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0
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Кукуруза О.В., Шульгач С.В. вийшли. 
Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 

ради. 
 
СЛУХАЛИ: 11. Про внесення змін до Порядку надання субвенції з 

обласного бюджету місцевим бюджетам на здійснення заходів щодо соціально-
економічного розвитку територіальних громад Миколаївської області. 

Інформує: Гейко Оксана Юріївна – заступник директора департаменту 
економічного розвитку та регіональної політики 
облдержадміністрації

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Олабін В.В., Шульгач С.В., 
Фатянов А.В., Талпа М.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А. 
ЗА – 7 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0 
Кукуруза  О.В. вийшов.

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 
ради. 

 
СЛУХАЛИ: 12. Про Перелік об’єктів спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Миколаївської області, які підлягають приватизації у 
2021 році. 

Інформує: Корольов Олександр Володимирович – директор 
департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Олабін В.В., Талпа М.В., 
Шульгач С.В., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А. 
ЗА – 4 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 3 (Олабін В.В., Крет Ю.В., 
Фатянов А.В.) 
Кукуруза О.В. вийшов.

Підсумки голосування: Рішення не прийнято.
 
СЛУХАЛИ: 13. Про надання згоди на безоплатну передачу нерухомого 

майна зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
Миколаївської області у комунальну власність Баштанської територіальної 
громади. 

Інформує: Корольов Олександр Володимирович – директор 
департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації
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У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В.  

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А.,  
ЗА – 6 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 1 (Олабін В.В.) 

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 
ради. 

 
СЛУХАЛИ: 14. Про внесення змін до обласного бюджету Миколаївської 

області на 2021 рік. 
Інформує: Іщенко Вадим Павлович – директор департаменту фінансів 

облдержадміністрації
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В.  

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А.,  
ЗА – 7 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 
ради. 

 
СЛУХАЛИ: 15. Про внесення змін до Статуту Комунального 

підприємства "Миколаївська обласна друкарня" Миколаївської обласної ради. 
Інформує: Синичків Христина Михайлівна – директор Комунального 

підприємства «Миколаївська обласна друкарня» 
Миколаївської обласної ради

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В.  

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А.,  
ЗА – 7 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 
ради. 

 
СЛУХАЛИ: 16. Про внесення змін до Статуту Миколаївської обласної 

школи вищої спортивної майстерності. 
Інформує: Гінкул Віктор Миколайович – 

начальник управління молоді та спорту 
облдержадміністрації
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У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А.,  
ЗА – 7 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Рекомендації №1 додаються.  
 
СЛУХАЛИ: 17. Про внесення змін до Статуту Миколаївської обласної 

комунальної комплексної дитячо-юнацької спортивної  школи. 
Інформує: Гінкул Віктор Миколайович – 

начальник управління молоді та спорту 
облдержадміністрації

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А.,  
ЗА – 7 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Рекомендації №2 додаються.  
 
СЛУХАЛИ: 18. Про перейменування Миколаївського регіонального 

центру з фізичної культури і спорту інвалідів «Інваспорт» та внесення змін до 
його Положення. 

Інформує: Гінкул Віктор Миколайович – 
начальник управління молоді та спорту 
облдержадміністрації

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А.,  
ЗА – 7 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Рекомендації №3 додаються.  
 
СЛУХАЛИ: 19. Про припинення юридичної особи – Миколаївського 

навчально-курсового комбінату. 
Інформує: Гедерим Тетяна Анатоліївна - директор  Миколаївського 

навчально-курсового комбінату
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 
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Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А.,  
ЗА – 7 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії.  
 
СЛУХАЛИ: 20. Про надання згоди на безоплатну передачу цілісних 

майнових комплексів закладів професійної (професійно-технічної) освіти з 
державної власності у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 
Миколаївської області. 

Інформує: Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту освіти 
і науки облдержадміністрації

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А.,  
ЗА – 6 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 1 (Олабін В.В.) 

Підсумки голосування: Рекомендації №4 додаються.  
 
СЛУХАЛИ: 21. Про надання згоди на безоплатну передачу індивідуально 

визначеного майна зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
Миколаївської області у комунальну власність територіальних громад області. 

Інформує: Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту освіти 
і науки облдержадміністрації

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А.,  
ЗА – 6 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 1 (Олабін В.В.) 

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії. 
 
СЛУХАЛИ: 22. Про припинення шляхом ліквідації юридичної особи - 

Шевченківської загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІ ступенів Вітовського 
району Миколаївської обласної ради. 

Інформує: Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту освіти 
і науки облдержадміністрації

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
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Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А.,  
ЗА – 7 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 1 (Олабін В.В.) 

Підсумки голосування: Рекомендації №5 додаються.
 
СЛУХАЛИ: 23. Про припинення шляхом ліквідації юридичної особи - 

Миколаївської загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІІ ступенів № 3 
Миколаївської обласної ради. 

Інформує: Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту освіти 
і науки облдержадміністрації

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А.,  
ЗА – 7 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 1 (Олабін В.В.) 

Підсумки голосування: Рекомендації №6 додаються.
 
СЛУХАЛИ: 24. Про припинення шляхом ліквідації юридичної особи - 

Володимирівської загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІ ступенів 
Казанківського району Миколаївської обласної ради. 

Інформує: Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту освіти 
і науки облдержадміністрації

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А.,  
ЗА – 7 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 1 (Олабін В.В.) 

Підсумки голосування: Рекомендації №7 додаються.
 
СЛУХАЛИ: 25. Про припинення  шляхом ліквідації юридичної особи - 

Вознесенської загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІІ ступенів 
«Обдарованість» Миколаївської обласної ради. 

Інформує: Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту освіти 
і науки облдержадміністрації

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А., 
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ЗА – 7 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 1 (Олабін В.В.) 

Підсумки голосування: Рекомендації №8 додаються.
 
СЛУХАЛИ: 26. Про припинення шляхом ліквідації юридичної особи -  

Комунального закладу «Привільненська спеціальна школа» Баштанського 
району Миколаївської обласної ради. 

Інформує: Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту освіти 
і науки облдержадміністрації

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А.,  
ЗА – 7 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 1 (Олабін В.В.) 

Підсумки голосування: Рекомендації №9 додаються.
 
СЛУХАЛИ: 27. Про висунення кандидатури на відзначення щорічною 

Премією Верховної Ради України педагогічних працівників. 
Інформує: Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту освіти 

і науки облдержадміністрації
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А.,  
ЗА – 8 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0 

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 28. Про надання у користування мисливських угідь 

Товариству з обмеженою відповідальністю «Мисливці Катеринки». 
Інформує: Щербина Ігор Олегович - головний спеціаліст 

Миколаївського обласного управління лісового та 
мисливського господарства.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А.,  
ЗА – 7 
ПРОТИ – 0
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УРИМАЛИСЬ – 1 (Талпа М.В.) 
Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 

ради.
 
СЛУХАЛИ: 29. Про надання у користування мисливських угідь 

Товариству з обмеженою відповідальністю «Гур’ївське мисливство». 
Інформує: Щербина Ігор Олегович - головний спеціаліст 

Миколаївського обласного управління лісового та 
мисливського господарства.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А.,  
ЗА – 7 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 1 (Талпа М.В.) 

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 30. Про надання у користування мисливських угідь 

Товариству з обмеженою відповідальністю «Мисливців та рибалок 
Вознесенська». 

Інформує: Щербина Ігор Олегович - головний спеціаліст 
Миколаївського обласного управління лісового та 
мисливського господарства.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А.,  
ЗА – 7 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 1 (Талпа М.В.) 

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 31. Про інформацію керівника Миколаївської обласної 

прокуратури про стан законності, заходи щодо її зміцнення та результати 
діяльності Миколаївської обласної прокуратури за 6 місяців 2021 року.  

Інформує: Кухта Іван Васильович - голова постійної комісії   

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А., 
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ЗА – 8 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 32. Про деякі питання оренди майна спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської області. 
Інформує: Цимбалюк Анжеліка Леонідівна – начальник відділу обліку, 

контролю, оренди майна спільної власності територіальних 
громад сіл, селищ, міст Миколаївської області. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А.,  
ЗА – 8 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 33. Про включення до Переліку другого типу об’єктів 

нерухомого майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
Миколаївської області, які передаються в оренду без аукціону. 

Інформує: Цимбалюк Анжеліка Леонідівна – начальник відділу обліку, 
контролю, оренди майна спільної власності територіальних 
громад сіл, селищ, міст Миколаївської області. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А.,  
ЗА – 8 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Рекомендації № 10
 
СЛУХАЛИ: 34. Про внесення змін до Плану роботи Миколаївської 

обласної ради на 2021 рік. 
Інформує: Цимбалюк Анжеліка Леонідівна – начальник відділу обліку, 

контролю, оренди майна спільної власності територіальних 
громад сіл, селищ, міст Миколаївської області. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
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Миронова В.А.,  
ЗА – 8 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 35. Про внесення змін до рішення обласної ради від 02 

серпня 2017 року № 2 (зі змінами та доповненнями). 
Інформує: Лабарткава Тетяна  Сергіївна  – керуюча справами  обласної 

ради 
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А.,  
ЗА – 7 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 1 (Олабін В.В.) 

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 36. Про оперативне управління майном спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської області. 
Інформує: Лабарткава Тетяна  Сергіївна  – керуюча справами  обласної 

ради 
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А.,  
ЗА – 7 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 37. Про перейменування КНП «Обласний дитячий центр 

медичної реабілітації» Миколаївської обласної ради та затвердження його 
Статуту. 

Інформує: Лабарткава Тетяна  Сергіївна  – керуюча справами  обласної 
ради 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А., 



24 
 

ЗА – 7 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 38. Про Звернення депутатів Миколаївської обласної ради до 

Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України щодо внесення змін до 
проекту Закону України «Про пенсійне забезпечення осіб, звільнених з 
військової служби, та деяких інших осіб» щодо відновлення дії попередніх 
редакцій норм зазначеного Закону». 

Інформує: Кухта Іван Васильович - голова постійної комісії 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А.,  
ЗА – 7 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 39. Про Звернення до Національної Академії аграрних наук 

щодо проведення прозорого, публічного, неупередженого конкурсу на посади 
керівників підприємств, підпорядкованих Національній Академії аграрних 
наук. 

Інформує: Кухта Іван Васильович - голова постійної комісії 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А.,  
ЗА – 7 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 40. Про невиконання облдержадміністрацією рішення 

обласної ради від 17 червня 2021 року № 14 «Про організацію звіту заступника 
голови облдержадміністрації Трайтлі О.О. щодо виконання програм 
соціального захисту, науки, культури, освіти, молоді та спорту». 

Інформують: Депутати постійної комісії 

У обговоренні Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
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взяли участь: Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В. 
Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 

Відсутні – Порхун В.М., Ігнатенко Є.О.,  
Миронова В.А.,  
ЗА – 6 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 2 (Кухта І.В., Кіч І.В.) 

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд сьомої сесії обласної 
ради.

 
 
 
 

Голова постійної комісії                                                                          Іван КУХТА 
 
 
 
Секретар постійної комісії                                    Юрій КРЕТ
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